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口特稿

法律适用中理由和观点的关系：局外观察视角⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯刘 星

口本期聚焦：行政法治建设

我国公共卫生法治的理论坐标与制度构建⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯李广德

高等学校“非升即走”聘用合同法律性质及其制度法治逻辑⋯⋯⋯⋯⋯⋯徐靖

论行政协议的司法审查⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯余凌云

行政罚款设定方式研究⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯张红

大规模侵害个人信息高额罚款研究⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯孙莹

口学术专论

通过立法的文化传承⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯杨建军

债权转让中对债务人的延续性保护⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯朱虎

论中国特色国际税收法治体系之建构⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯崔晓静

论民事诉讼中的法官调查取证权⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯袁中华

我国飞跃上诉的制度构建：兼论有限三审制的改革路径⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯方斯远

口立法与司法研究

公司法定代表人越权签署的担保合同效力规则的反思与重构⋯⋯⋯⋯⋯⋯刘俊海

传销犯罪的司法限缩与立法完善⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯印波

口案例研究

我国保险法因果关系判断路径与规则⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯初北平

口争鸣

论民事诉讼中的协同主义⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯杨严炎

口中国法学纪事⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯·陈贻健
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The Relationship between Reasons and Claims in the Application of Law：

October 9．2020

An Outside Observation Perspective ⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯ 三觑m玎g(5)

The Theoretical Coordinate and System Constmction of

China’s Rule ofLaw in Public Health⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯三f G“口，zgd毒(25)

Legal Nature of the‘Up or Out’Employing Contract in

Universities and the Rule ofLaw Logic ofIts System⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯ 肠励曙(44)

On the Judicial Review ofAdministrative Contracts⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯地L以∥“n(64)

Research on the Methods for Setting Administrative Fines⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Z五口，zg胁，zg(84)

Research on High Fines o儿arge-Scale

I幽ngement ofPersonal I山瑚ation⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯鼽刀抛(106)
Cultural Inheritance through Legislation⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯物馏坍明胁，z(127)

continuous Protection for the Obli90r in the Assignment of Debt⋯⋯⋯⋯⋯⋯z五“协(146)

On the Constmction of Intemational Tax

Legal System with Chinese Characteristics⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯．国i砌叫馏(163)
On the Power of Investigation and

Evidence Collection of Judges in Civil Procedure ⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯砌口，z Z锄D，础“口(1 84)

The Constmction of China’s Leapfrog Appeal System：

On the Ref0珊Path of Limited Third-Instance TriaJ System ⋯⋯⋯⋯砌，曙·譬纱“以彪(202)

Renection and Reconstmction of Validity Rules of Unauthorized

Cuarantee Contracts Signed by Co印orate Legal Representatives⋯⋯⋯⋯三觑屁，z砌f(223)

Judicial Restraint and Legislative

Improvement ofPymmid Selling Crime ⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯ Ⅺ刀BD(243)

Judgment Path and Rules of Causation in China’s Insurance Law ⋯⋯⋯C像“BP驴f，29(263)

On the Cooperative System in Civil Procedure⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯砌，zg砀缈，z(284)
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